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Paikka:  Teams etäkokous 

Aika:  torstaina 7.5.2020 klo 17.00 – 18.02 

Osallistujat: Elli Halme  

Milla Lindqvist 

Santtu Mononen 

Nuorisovaltuutettu 

Renny Poutanen, pj.  

  Sinikka Rautakoski, sihteeri 

Poissa: Ida Ahlstedt 

Oliver Ranta 

Sanni Anttila 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.06.  

 

2. Tarkistettiin kokouksen päätösvaltaisuus 

 

Tarkistettiin kokous päätösvaltaiseksi.  

 

3. Valittiin muistion tarkastajat 

 

Muistiontarkastajiksi valittiin nuorisovaltuutettu ja Milla Lindqvist. 

 

4. Hyväksyttiin kokouksen asialista seuraavin lisäyksin muihin asioihin: 

Kohtaan kahdeksan lisättiin;  
Länsi-Uudenmaan pelastuslaitoksen kysely 

5. Vuosikellon tekeminen nuorisovaltuuston toiminnasta 

Kokoukset kuukausittain. 
Tapahtuma nuorille loka-marraskuussa. Mahdolliset tuotot käytetään 
loppuvuodesta nuorille ja/tai nuorille ja nuvalaisille.  
 
Puheenjohtaja teki vuosikellon luonnoksen ja sovittiin, että jokainen 
jäsen kirjoittaa luonnokseen, mitä puuttuu esim. lautakunnan 
kokouksissa olemiset ja jatketaan käsittelyä seuraavassa kokouksessa. 
Luonnos jaettiin WhatsApp –ryhmässä. 

6. Yhteistyöilta nuorisopalveluiden kanssa syksyllä 
 
Keskusteltiin tapahtumasta, joka järjestettäisiin yhdessä 
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nuorisopalveluiden kanssa. Jatketaan asian käsittelyä seuraavassa 
kokouksessa ja syyskuun kokouksessa, kun Pekka aloittanut työt.  
 
Alustavasti sovittiin seuraavaa: 
 
Musiikki tapahtuma loka-marraskuussa kylän nuorille Konepajahallilla. 
Ikäraja olisi 1-6 lk:set.  
Sisäänpääsy pari euroa, jotta mahdollistetaan osallistuminen.  
Tarjoiluina mm. suolaista ja makeaa, jotka leivotaan nutalla.  
Tapahtuman tuotto käytettäisiin pikkujouluihin, jotka pidetään 
nuorisotalolla kylän nuorille.  
 
Tapahtuman mainokset tehdään yhdessä ja ne jaetaan kouluihin yms.  
 
Joulukuussa pikkujoulut kylän nuorille nutalla.   
 

7. Nuorisovaltuuston budjetti 
 

Noin 200 euroa käytetty (sis. uudet hupparit ja Lasten päivän karkit 
Konepajahallilla).   
 
Ruukinpajalla logosuunnittelu on vaiheessa. Viisi eri mallia, joista 
päätetään toivottavasti seuraavassa kokouksessa.  
 
Noin 500 euroa olisi käytettävissä loppuvuoteen.  
  

8. Muut esille tulevat asiat 
 

Keskustelua edellisestä vapaa-aikalautakunnan kokouksesta ei tullut, 
koska Sanni oli estynyt osallistumaan kokoukseen.  Siirretään 
seuraavaan kokoukseen.  
 
Länsi-Uudenmaan pelastuslaitoksen kysely on tullut sähköpostilla 
5.5.2020 ja sovittiin, että Sinikka lähettää kaikille sähköpostiin em. 
kyselyn, johon toivotaan jokaisen jäsenen vastaavan.  

9. Seuraava kokous 

torstaina 4.6.2020 klo 16.30 nutalla. 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.02 
 
 
 
nuorisovaltuutettu  Milla Lindqvist 

 


